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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Tisdag den 1 oktober 2024 klockan 18.30 

Plats: OK Alfernas stuga, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Jonny Jonsson, 
Birgitta Wall (suppleant).  

Frånvarande: Björn Erlandsson, Elisabeth Dahlström (adjungerad) 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Jonny Jonsson. 

 Att justera protokollet utsågs Mikael Gustafsson och Birgitta Wall. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Den utsända föredragningslistan fastställdes med tillägg av punkter under övrigt.  

 

4. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget.  

Höstens del av årsavgiften debiteras medlemmarna och kommer att inflyta. 

 

5. Arbetsdagen 

Styrelsen konstaterade att mycket blev gjort under arbetsdagen. Det konstaterades 
att taket på Spåhagen är dåligt och behöver åtgärdas, styrelsen kontaktar 
hantverkare för prisförslag. 
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Efter arbetsdagen återstår en brygga en av bryggorna att reparera. Vid nedre 
dammen gjordes inget arbete under arbetsdagen. Målning efter takskadan på 
Kanothuset/Virkesförrådet färdigställs under våren.  

 

6. Status på ärenden 

Ansökan om skyddsjakt på bäver vid bärplockarvägen har skickats in av 
ordföranden och övriga fastighetsägare.  

En tillståndsansökan för avloppsreningsverket färdigställs av avloppskommittén.  

Vattenbyggnad planerar att genomföra tätningen av nedre dammen under vecka 40. 

Ansvarsförsäkring för styrelsen, handlingar till försäkringsbolaget förbereds.  

 

7. Händelser sedan senaste mötet 

Avloppskommitén har meddelat att det eventuellt kommer behövas en ny motor till 
en omrörare i reningsverket.  

 

8. Höstbrev 

Anders har förberett ett förslag till höstbrev som styrelsen godkänner. Till utskicket 
bifogas en folder om vad som får spolas ner i avloppet. Mikael tar reda på vad det 
kostar att göra fysiska utskick via medlemsregistret och styrelsen beslutar att prova 
denna metod för höstbrevet, under förutsättningen att kostnaden är rimlig.  

 

10. Nästa möte 

Styrelsen planerar att hålla nästa möte den 5 november klockan 18.30. 

 

11. Övriga frågor 

Webbansvarige önskar mer information till hemsidan och styrelsen beslutade att 
återinföra punkten ”till hemsidan” på framtida styrelsemöten.  

Styrelsen har fått in en fråga avseende en tomt. Styrelsen kontaktar 
Vattenkommittén för avstämning innan några beslut kan tas avseende anslutningar 
till vattenledningsnätet. 

En fråga har inkommit. Styrelsen meddelar att kommersiella verksamheter inte 
tillåts på föreningens mark vid och i samband med badplatsen.  

Man bygger ett lock till vinterbadet vid bryggan.  
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Styrelsen diskuterar frågan om en ny ljusslinga till julgranen och efterfrågar 
kostnad för en sådan.  

 

12. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 


